
 

 

 

Medlem af Folketinget Per Larsen (KF) har den 11. januar 2024 stillet følgende 

spørgsmål nr. S 426 til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål S 426: 

”Hvad er ministerens holdning til, at der i flere regioner er identificeret borgere, som 

hver især har indløst recepter på Ozempic med offentligt medicintilskud for over 

100.000 kr. pr. år, hvilket svarer til et forbrug langt over anbefalede maksimale dosis, 

herunder set i lyset af, at regionernes udgifter til Ozempic i 2023 var i omegnen af 1,4 

mia. kr.?” 

 

Svar: 

Det er fuldstændig uacceptabelt, hvis der er læger, som udskriver meget store 

mængder receptpligtig medicin til patienter og dermed medvirker til, at medicinen 

kan videresælges ulovligt til andre. 

 

Jeg har derfor bedt mit ministerium om at undersøge, hvordan vi kan ændre reglerne 

mest hensigtsmæssigt.  

 

 

Med venlig hilsen 
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